
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR L/18

z obrad L sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej
Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

23 lipca 2018 r.

W obradach sesji wzięło udział 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad 
– lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:
- Burmistrz Miasta Augustowa,
- Skarbnik Miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy,
- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto 23 lipca 2018 r. o godz. 16:00, 
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a zakończono o godz. 22:05 tego samego dnia.
Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
     a) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części

         miasta Augustowa dla terenów położonych przy drodze krajowej nr 61 oraz w rejonie
         skrzyżowania dróg krajowych nr 8 i 16, 
     b) udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu
         na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:  „Rozbudowa  ulic  powiatowych  miejskich
Nr 2508B  
         Głowackiego oraz Nr 2528 B Młodości w Augustowie”,
     c) udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu
         na realizację zadania inwestycyjnego pn: "Przebudowa ulicy powiatowej nr 2510B - Hoża - 
         odcinek  od  ul.3  Maja  do  ul.  Licealnej  oraz  ulicy  powiatowej  nr  2521B  –  Licealna
         w Augustowie",
     d) obniżenia  tygodniowej  liczby  godzin  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dydaktycznych,
         wychowawczych  i  opiekuńczych  dyrektorowi  Szkoły  Podstawowej  Nr  6  im.  Armii
Krajowej
         w Augustowie Pani Katarzynie Bernatowicz, w roku szkolnym 2018/2019,
     e) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,
     f) ustalenia  kryteriów  i  trybu  przyznawania  nagród  dla  nauczycieli  za  ich  osiągnięcia  
         w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej,
    g) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
    h) zmian budżetu miasta na rok 2018,
    i) odwołania Skarbnika Miasta.
6. Analiza projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z 26.06.2018 r.
9. Zapytania i wolne wnioski.
10. Zamknięcie obrad. 

Ad.pkt 1. 
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /1:49/.

Obrady  L  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  otworzył  Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –
Przewodniczący  Rady  Miejskiej.  Powitał  Państwa  Radnych,  gości,  Burmistrza  Miasta
i pracowników Urzędu Miejskiego /1:49/.
/Zgodnie z listą obecności na sali jest obecnych 17 radnych, co stanowi o prawomocności obrad/.

Ad.pkt 2     
Przyjęcie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /2:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił zaproponowany
porządek obrad /zał. nr 2/. Następnie przedstawił wniosek Burmistrza Miasta o zmianę porządku
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obrad. Wniosek dotyczy wprowadzenia  w punkcie 5a projektu uchwały w sprawie przystąpienia
do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
miasta  Augustowa  oraz  wprowadzenia  w podpunkcie  5k  projektu  uchwały  w sprawie  zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031. /2:19/.
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:02/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  po  stronie
Państwa  Radnych  są  sugestie  zmian  dotyczące  porządku  obrad.   Następnie poddał  pod
głosowanie  porządek  obrad  wraz  ze  zmianami.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania porządek obrad został przyjęty /3:06/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
 ZA (17) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,  
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,
Józef   Świątkowski,  Jacek  Truszkowski  ,  Bogdan  Wierzbicki  ,  Adam  Wysocki,  Mirosław
Zawadzki

NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Piotr Piłasiewicz

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad
został przyjęty /4:46/.

Ad.pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady
Miejskiej.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza
Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej /4:59/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  sprawozdania  z  działalności  Burmistrza  Miasta
Augustowa od ostatniej  sesji  Rady Miejskiej.  Zapytał,  czy Pan Burmistrz  chciałby uzupełnić
sprawozdanie /4:59/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta  uzupełnił  sprawozdanie ze swojej działalności /
5:18/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /15:51/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /16:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /16:48/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /16:50/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /17:20/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /17:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /18:47/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /18:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /19:17/.

Mieszkaniec /19:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /21:07/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /21:15/.

Głos w dyskusji zabrał mieszkaniec, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /21:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /21:43/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /21:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /22:12/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /22:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /22:38/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /22:52/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /23:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /23:28/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /23:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /23:58/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /24:04/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /24:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:04/.

Ad.pkt 4
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  puntu  poświęconego  interpelacjom  i  zapytaniom  radnych  /
26:05/.
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Pani Radna Sylwia Bielawska poruszyła następujące sprawy /26:18/:

1. Poinformowała, że ponad dwa tygodnie temu zgłosiła się do wydziału gospodarki komunalnej
z problemem, ponieważ mieszkańcy ul. Sienkiewicz zgłosili się do niej wskazując na dwa bardzo
poważne problemy, które występują na ulicy, a mianowicie przy byłym Gimnazjum Nr 1 stoi
miejski  pustostan,  który  jest  bardzo  zdewastowany.  Zwróciła  się  z  prośbą  do  pracowników
Urzędu o interwencję w powyższej sprawie. W budynku są powyrywane drzwi. Przebywa tam
młodzież w różnym wieku. Niestety, do tej pory nie było żadnej interwencji ze strony Urzędu
Miejskiego.  Miejsce  „straszy”  swoim  wyglądem  i  stwarza  zagrożenie.  Zgłaszała  również
uszkodzony chodnik na łuku ul. Sienkiewicza. Mieszkańcy proszą o dostawienie 2-3 słupków
wzdłuż Skateparku i naprawienie chodnika, ponieważ ciężko jest tam przejść z wózkiem. Zgłasza
powyższe interpelacje, gdyż jej osobista interwencja w wydziale do niczego nie doprowadziła.
Poprosiła ponownie o interwencję w powyższej sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /27:55/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył następujące sprawy /27:58/:

1. Poinformował,  że  nie  otrzymał  odpowiedzi  na  interpelację  z  poprzedniej  sesji.  Poprosił
o udzielanie  odpowiedzi  na  pytania.  Jedna  interpelacja  dotyczyła  programu  Airgustów
i odpowiedzialności  odszkodowawczej,  na  jakie  naraża  Pan  Burmistrz  miasto  z  tytułu
nierealizowania uchwały w powyższej sprawie. Druga interpelacja dotyczyła wyznaczenia ścian
na nieruchomościach należących do gminy, które można by przeznaczyć dzieciom i młodzieży
do swobodnego zamalowania, np. są takiej ściany na budynkach gospodarczych znajdujących się
obok byłego Gimnazjum Nr 1. Poprosił w imieniu młodzieży o szybką odpowiedź. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /29:04/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy /29:10/:

1. Poprosiła  o  wyrównanie  nawierzchni  ulic  Modrzewiowej  i  Hotelowej  (łącznik  między
szpitalem  a  Hotelem  Warszawa).  Zwróciła  uwagę,  że  na  Alei  Kardynała  Wyszyńskiego  jest
natężony  ruch,  więc  dużo osób  skraca  drogę  przez  las,  ale  trudno jest  przejechać  przez  ten
odcinek po ostatnich opadach deszczu.

2. Zapytała,  na  jakim  etapie  jest  postępowanie  w  sprawie  odprowadzania  nieczystości  z
dawnego Hotelu  „Delfin”.  Przypomniała,  że  temat  ten  był  poruszany  w zeszłym roku przed
wakacjami. Zapytała, czy przyniosły efekt działania poczynione w tej sprawie. Pan Prezes składał
jakąś sprawę do sądu, więc może jest już wiadomo, jak została ona załatwiona. Zwróciła uwagę,
że hotel rozpoczął pracę, więc czy na pewno nieczystości są prawidłowo odprowadzane, aby nie
było takiej sytuacji, że trafiają one bezpośrednio do jeziora, dostają się do wód gruntowych.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /30:21/.

Pan Radny Artur Kleczkowski poruszył następujące sprawy /30:26/:

1. Poinformował,  że jego pytanie dotyczy uchwały,  która będzie procedowana na dzisiejszej
sesji. Zapytał, co takiego stało się, że Osiedle Południe nie może być zrealizowane. Według jego
wiedzy  przygotowania  trwają  4  lata.  Na  początku  tą  kwestią  zajmował  się  ówczesny
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wiceburmistrz  Pan Mirosław Karolczuk.  Przypomniał,  że  w oficjalnym piśmie Pan Burmistrz
stwierdził, że zadanie będzie zrealizowane w tym roku.

2. Poinformował, że jego drugie pytanie dotyczy Wspólnoty Mieszkaniowej Ruciana 8. Zapytał,
co Pan Burmistrz  zamierza zrobić z tym stanem prawnym, gdzie Urząd,  jako Gmina Miasto
Augustów  narusza  prawa  własności.  Przypomniał,  że  realizacja  inwestycji  odbywała  się
na zasadzie  „projektuj-wybuduj”.  Gmina  Miasto  Augustów  bez  pozwolenia  Wspólnoty
Mieszkaniowej wpięła się do istniejącej instalacji będącej własnością Wspólnoty. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:04/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz poruszył następujące sprawy /32:09/:

1. Poinformował,  że jego pytanie dotyczy budownictwa komunalnego. Przypomniał,  że jakiś
czas temu zrodził się pomysł tworzenia prze Miasto nowych mieszkań. Zapytał, jaki jest stan
realizacji tego pomysłu.

2. Poinformował, że jego drugie pytanie jest również związane z mieszkalnictwem i dotyczy
rządowego  programu „Mieszkanie  Plus”,  które  miało  być  realizowane  na  terenie  Augustowa
w dzielnicy  Silikaty.  Przypomniał,  że  w  maju  zadawał  pytanie  powyższej  sprawie.  Zapytał,
czy od tamtego czasu coś pozytywnego zmieniło się w tym temacie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:46/.

Pani Radna Joanna Lisek poruszyła następujące sprawy /32:50/:

1. Poinformowała, że jej pytanie dotyczy ulic Rucianej i Ziołowej. Przypomniała, że inwestycja
została zakończona i odbyło się jej szumne otwarcie. Zapytała, czy inwestycja została rozliczona,
gdyż były jakieś perypetie z jej rozliczeniem. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas poruszył następujące sprawy /33:13/:

1. Poinformował, że chciałby ponowić interpelacje z poprzedniej sesji, ponieważ nie otrzymał
na  nią  odpowiedzi.  Zapytał,  dlaczego Pan Burmistrz  z  budżetu  przeznaczonego na promocję
miasta  zakupił  audycję  sponsorowaną  w  radiu  i  w  sprawie  uchwały  Airgustów  dopuścił  się
szeregu insynuacji, manipulacji. 

2. Przypomniał, że na ostatniej sesji Pan Burmistrz zapewniał radnych, że kąpielisko na plaży
„Bielnik”  jest  odpowiednio  zabezpieczone,  a  zalegające  na  dnie  akwenu  specjalistyczne
betonowe  obciążniki  są  niemożliwe  do  zlokalizowania  i  wyciągnięcia.  Natomiast  do  Rady
Miejskiej wpłynęło pismo od Wojewody Podlaskiego, w którym nakazał oczyszczenie kąpieliska
z zalegających odpadów. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /34:08/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył następujące sprawy /34:11/:
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1. Poinformował,  że odbyło się posiedzenie Komisji  Rewizyjnej  poświęcone tematowi plaży
„Bielnik” i sporowi pomiędzy Panem E.Ł. a Urzędem Miejskim. Rekomendacją Komisji było
wystąpienie na drodze sądowej do ustalenia własności tego pomostu. Przypomniał, że poprzedni
radca  prawny  przygotowywał  wniosek  do  sądu,  natomiast  nowa  obsługa  prawna  dalej  „nie
pociągnęła” tego tematu. Poinformował, że chyba wszyscy byliby zadowoleni, jeżeli sąd w końcu
podjąłby ten temat. Gdyby radca prawny  przygotował i złożył wniosek, to na wiele lat byłaby
załatwiona sprawa, która ciągnie się od 18-19 lat, i nie widać końca tej epopei. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:14/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska poruszyła następujące sprawy /35:16/:

1. Poprosiła o odpowiedź na interpelację złożoną na poprzedniej sesji.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:27/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski poruszył następujące sprawy /35:34/:

1. Poprosił  o  sprawdzenie  przyczyny  śnięcia  narybku  w  jeziorze  Białym.  Narybek  jest
wyrzucany przez fale na brzeg. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /36:02/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poruszył następujące sprawy /
36:07/:

1. Poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na interpelacje, które składał na poprzedniej sesji.
Wielu  radnych  również  nie  może  doczekać  się  odpowiedzi.  Cieszą  rozbudowane  informacje
na temat  wykonanych  sprawozdań.  Zapytał,  czy  radni  mogą  liczyć  na  to,  że  od  razu  będą
udzielane odpowiedzi, ponieważ sprawy „gubią się” i radni nie otrzymują tych informacji. Jeżeli
Pan Burmistrz zechciałby na bieżąco odpowiadać na interpelacje,  to  radni mieliby informacje
„z pierwszej  ręki”,  i  nie  musiałby  ich  odszukiwać,  ponieważ  jest  to  widoczne,  że  gdzieś
„uciekają” Panu Burmistrzowi.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /36:47/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył następujące sprawy /37:04/:

1. Odniósł się do swojej poprzedniej interpelacji.  Przypomniał Panu Burmistrzowi i Radcom
Prawnym, że chodziło mu o powództwo z art. 189 Kodeksu Cywilnego, czyli o ustalenie prawa
własności.

2. Poinformował, że chciałby poznać koszty obsługi prawnej, jakie ponosi Urząd w tym roku
w porównaniu do roku poprzedniego, biorąc pod uwagę pierwsze 6 miesięcy, czyli półrocze roku
bieżącego i roku 2017.

3. Poinformował, że ma pytanie na temat konta Pana Burmistrza na serwisie społecznościowym
Facebook. Zapytał, czy ktoś z urzędników prowadzi to konto. Poinformował, że jeżeli jest to
konto Pana Burmistrza i sam je prowadzi lub zleca osobom spoza Urzędu, to pytanie pozostawia
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bez odpowiedzi, ale jeśli Pan Burmistrz zleca prowadzenie konta urzędnikowi, to chciałby poznać
nazwisko tej osoby. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /38:11/.

Pani Radna Sylwia Bielawska poruszyła następujące sprawy /39:15/:

1. Przypomniała,  że  parę  miesięcy  temu goszczony był  tutaj  Pan Prezes  Necka.  Wspomniał
on wówczas na jednej z sesji o pomyśle remontu wiat przystankowych. Zapytała, na jakim jest
to etapie, kiedy wiaty będą remontowane, jaki to będzie projekt.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył następujące sprawy /
38:42/:

1. Przypomniał, że są interpelacje, na które nie otrzymał odpowiedzi. Jedna z nich dotyczyła
tego,  że  pytał  na  poprzednich  sesjach,  gdzie  w  systemie  prawa  Pan  Burmistrz  zyskuje
uzasadnienie dla uzależnienia wykonywania przez siebie obowiązującego prawa od swojej
osobistej  opinii  na  temat  jego  zasadności.  Poinformował,  że  temat  ten   intryguje  go
niezmiennie od kilku miesięcy i będzie wdzięczny za odpowiedź.

Ad.pkt 5a
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta Augustowa /39:16/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia
do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
miasta Augustowa. Poprosił Burmistrza Miasta o uzasadnienie projektu uchwały /39:16/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały /39:56/.

Pani  Magdalena  Wierzbicka  –  Podinspektor  w  Wydziale  Inwestycji,  Urbanistyki
i Gospodarki Nieruchomościami omówiła projekt uchwały /40:26/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /44:45/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /45:08/.

Pani Magdalena Wierzbicka /45:39/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /45:58/.

Pani Magdalena Wierzbicka /46:02/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /46:03/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /46:07/.

Pan Radny Jacek Truszkowski /46:11/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /46:45/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /46:54/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /46:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:48/.
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /48:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /49:48/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /51:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /54:00/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /54:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /56:28/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /56:34/.

Głos w dyskusji zabrali radni /56:53/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /57:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /58:36/.

Pani Magdalena Wierzbicka /58:40/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /58:59/.

Pani Magdalena Wierzbicka /59:00/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /59:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /59:15/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /59:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:01:43/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /1:01:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:02:30/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:02:42/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:03:30/.

Pan Magdalena Wierzbicka /1:03:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:04:33/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:04:34/.

Pani Magdalena Wierzbicka /1:06:26/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:06:45/.

Pani Magdalena Wierzbicka /1:06:48/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:07:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:07:32/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Augustowie zgłosił wniosek
o ogłoszenie pięciominutowej przerwy w obradach, aby radni mogli skonsultować się i ustalić,
o których terenach jest mowa w dyskusji  /1:07:34/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:07:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach /
1:08:01/.

Przerwa /1:08:04 – 1:25:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie.
Przypomniał, że aktualnie Rada Miejska zajmuje się projektem uchwały w sprawie przystąpienia
do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
miasta Augustowa. W związku z tym, że projekt uchwały został dzisiaj zgłoszony do porządku
obrad zarządził przerwę, aby można było skorzystać z dużego rozmiaru map i  ustalić,  co tak
naprawdę znajduje się w projekcie, których obszarów projekt dotyczy, aby Państwo Radni nie
podejmowali decyzji nie mając pełnych informacji /1:25:37/. 

W dyskusji zabrali głos:
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:26:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:27:25/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:28:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:29:49/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /1:29:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:30:48/.
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Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:30:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:32:05/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:32:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:32:49/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:32:52/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i  Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady
Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. /1:33:12/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek,  Bożenna Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (2) 
Adam Cilulko, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr L/494/18  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa została podjęta /1:33:41/.
/Uchwała Nr L/494/18 – stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /1:34:04/.

Ad.pkt 5b 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych
przy drodze krajowej nr 61 oraz w rejonie skrzyżowania dróg krajowych nr 8 i 16.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części
miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  przy  drodze  krajowej  nr  61  oraz  w  rejonie
skrzyżowania dróg krajowych nr 8 i 16 /1:34:45/. 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia
do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa
dla terenów położonych przy drodze krajowej nr 61 oraz w rejonie skrzyżowania dróg krajowych
nr  8  i  16.  Udzielił  głosu  pracownikowi  Urzędu  Miejskiego  z  prośbą  o  omówienie  projektu
uchwały /1:34:45/.
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Pani  Magdalena  Wierzbicka  –  Podinspektor  w  Wydziale  Inwestycji,  Urbanistyki
i Gospodarki Nieruchomościami omówiła projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki do projektu
uchwały /1:35:18/.

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej
poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawkami /1:39:18/.

Wyniki głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,  
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek,  Bożenna Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (2) 
Adam Cilulko, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr L/495/18  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych przy drodze krajowej nr 61
oraz w rejonie skrzyżowania dróg krajowych nr 8, 16 i 61 została podjęta /1:40:12/.
/Uchwała Nr L/495/18 – stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5c
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę
Miasto  Augustów Powiatowi  Augustowskiemu na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:
„Rozbudowa ulic powiatowych miejskich Nr 2508 B Głowackiego oraz Nr 2528 B Młodości
w Augustowie”.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację
zadania inwestycyjnego pn: „Rozbudowa ulic powiatowych miejskich Nr 2508 B Głowackiego
oraz Nr 2528 B Młodości w Augustowie” /1:40:21/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  przez  Gminę Miasto  Augustów Powiatowi  Augustowskiemu na  realizację  zadania
inwestycyjnego pn:  "Przebudowa ulicy powiatowej  nr 2510B - Hoża -  odcinek od ul. 3 Maja
do ul. Licealnej oraz ulicy powiatowej nr 2521B - Licealna w Augustowie". Zapytał, czy ktoś
z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /1:40:21/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poinformowała,
że projekt  uchwały  był  przedmiotem  posiedzenia  Komisji  ds.  Budżetu  i  w  wyniku
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przeprowadzonego jawnego głosowania zaopiniowany pozytywnie 2 głosami za, przy 1 głosie
przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się /1:41:05/.

Głos w dyskusji zabrał Pan Burmistrz, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /1:41:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:41:47/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:41:49/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:41:53/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:41:54/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:41:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:42:03/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:42:07/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:42:11/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:42:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach /
1:42:22/.

Przerwa /1:42:43 – 1:51:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie /
1:52:10/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:52:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:52:53/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:53:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:53:42/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:53:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:53:51/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:53:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:55:23/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:56:30/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:58:41/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:59:46/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /1:59:54/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:59:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:00:43/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:00:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:02:49/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:02:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:03:45/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:04:09/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:04:41/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:04:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:05:37/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:05:41/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:08:04/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:08:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:09:15/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:09:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:09:16/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:10:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:11:25/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /2:11:39/.
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Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:12:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:12:07/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:12:13/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /2:12:21/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:12:24/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /2:12:37/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:12:39/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /2:12:40/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:12:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:13:12/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:13:27/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:13:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:13:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:13:41/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:13:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:19:59/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  zgłosiła  wniosek
o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w powyższej sprawie /2:20:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:21:50/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:22:18/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:22:47/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:22:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:22:50/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:23:06/.
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Głos w dyskusji zabrał Radca Prawny, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /2:23:24/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:23:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:24:14/.

Pani Radna Joanna Lisek /2:24:23/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:24:33/.

Pani Radna Joanna Lisek /2:24:46/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:24:33/.

Pani Radna Joanna Lisek /2:24:44/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:24:46/.

Pani Radna Joanna Lisek /2:25:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:25:02/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:25:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że najpierw
podda pod głosowanie wniosek Pani Radnej Aleksandry Kleczkowskiej, który dotyczy zdjęcia
projektu uchwały z porządku obrad z intencją taką, aby powrócił on pod obrady sesji tak szybko,
jak tylko powstanie komitet. Przypomniał, że Pan Radny Mirosław Zawadzki, który jest z tego
okręgu  wyborczego  zadeklarował,  że  zaangażuje  się  w  powstanie  komitetu  i  pomoże
mieszkańcom.  Wyraził  nadzieję,  że  wraz  z  Panem  Michałem  Kotarskim  uda  się  to  szybko
zorganizować. Poddał wniosek Pani Radnej Aleksandry Kleczkowskiej pod głosowanie /2:25:51/.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  4,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
PRZECIW  (4)  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Bogdan Wierzbicki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dariusz Ostapowicz 

BRAK GŁOSU (2) 
Jerzy Dobrowolski, Tomasz Miklas
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NIEOBECNI (2) 
Adam Cilulko, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  wniosek
Pani Radnej Aleksandry Kleczkowskiej został przyjęty /2:26:42/.

Ad.pkt 5d
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę
Miasto  Augustów  Powiatowi  Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego
pn: "Przebudowa ulicy powiatowej nr 2510B - Hoża - odcinek od ul.3 Maja do ul. Licealnej
oraz ulicy powiatowej nr 2521B - Licealna w Augustowie".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację
zadania  inwestycyjnego  pn:  "Przebudowa  ulicy  powiatowej  nr  2510B  -  Hoża  -  odcinek
od ul. 3 Maja  do  ul.  Licealnej  oraz  ulicy  powiatowej  nr  2521B -  Licealna  w Augustowie"  /
2:26:58/. 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  przez  Gminę Miasto  Augustów Powiatowi  Augustowskiemu na  realizację  zadania
inwestycyjnego pn: "Przebudowa ulicy powiatowej nr 2510B - Hoża - odcinek od ul. 3 Maja do
ul. Licealnej  oraz  ulicy  powiatowej  nr  2521B  -  Licealna  w  Augustowie".  Zapytał,  czy  ktoś
z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /2:26:58/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Artur Kleczkowski /2:27:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:27:40/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 20.07.2018 r. projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie
3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /2:27:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:28:15/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:28:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie /2:28:42/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
 ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
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BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Dobrowolski

NIEOBECNI (2) 
Adam Cilulko, Paweł Kotwica

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr L/496/18 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi
Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:  "Przebudowa  ulicy  powiatowej
nr 2510B - Hoża - odcinek od ul. 3 Maja do ul. Licealnej oraz ulicy powiatowej nr 2521B -
Licealna w Augustowie" została podjęta /2:29:03/.
/Uchwała Nr L/496/18 – stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5 e 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  obniżenia  tygodniowej  liczby  godzin
obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i opiekuńczych
dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 6 im. Armii Krajowej w Augustowie Pani Katarzynie
Bernatowicz, w roku szkolnym 2018/2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie obniżenia
tygodniowej  liczby  godzin  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych
i opiekuńczych  dyrektorowi  Szkoły  Podstawowej  Nr  6  im.  Armii  Krajowej  w  Augustowie
Pani Katarzynie Bernatowicz, w roku szkolnym 2018/2019 /2:29:10/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie obniżenia tygodniowej
liczby godzin obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych
dyrektorowi  Szkoły  Podstawowej  Nr  6  im.  Armii  Krajowej  w  Augustowie  Pani  Katarzynie
Bernatowicz, w roku szkolnym 2018/2019. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej
sprawie zabrać głos /2:29:10/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że Komisja  Społeczno-Oświatowa  projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  /
2:29:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:07/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:30:42/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:31:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:31:36/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:31:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:32:19/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:32:23/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:32:56/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:32:57/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:33:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:33:17/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:33:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie /2:34:05/.

Wyniki głosowania:
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
 ZA  (18)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Dobrowolski

NIEOBECNI (2) 
Adam Cilulko, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr L/497/18  w sprawie  obniżenia  tygodniowej  liczby  godzin  obowiązkowego  wymiaru  zajęć
dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  dyrektorowi  Szkoły  Podstawowej  Nr  6  im.
Armii  Krajowej  w  Augustowie  Pani  Katarzynie  Bernatowicz,  w  roku  szkolnym  2018/2019
została podjęta /2:34:22/.
/Uchwała Nr L/497/18 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5f
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie  ustalenia
regulaminu wynagradzania nauczycieli /2:34:34/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  regulaminu
wynagradzania  nauczycieli.  Poprosił  Pana  Adama  Wysockiego  –  Przewodniczącego  Komisji
Społeczno-Oświatowej o zreferowanie stanowiska Komisji /2:34:34/.

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że Komisja  Społeczno-Oświatowa  przedyskutowała  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie
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i pomimo  braku  rekomendacji  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  zdecydowała  się  poprzeć
przedłożony projekt uchwały, ponieważ zmiana jest korzystna dla nauczycieli /2:35:01/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:35:54/.

Pan Jan Dziądziak – Prezes Zarządu Oddziału ZNP w Augustowie /2:36:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:41:20/.

Pan Jan Dziądziak – Prezes Zarządu Oddziału ZNP w Augustowie /2:41:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:42:25/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /2:42:29/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:42:54/.

Pan Jan Dziądziak – Prezes Zarządu Oddziału ZNP w Augustowie /2:42:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:44:15/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:44:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:44:40/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:44:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:44:50/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:44:51/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:45:42/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:45:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:48:02/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:48:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:49:39/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:49:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:49:51/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:49:51/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:49:54/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:50:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:52:29/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:53:12/.

Pan Jan Dziądziak – Prezes Zarządu Oddziału ZNP w Augustowie /2:53:43/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:53:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:53:47/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz  zgłosił  wniosek o zdjęcie  projektu uchwały z porządku obrad,
ponieważ  jest  procedowana  bez  zachowania  trybu  przewidzianego  ustawą.  Wniosek  dotyczy
również  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kryteriów  i  trybu  przyznawania  nagród  dla
nauczycieli za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej  /
2:53:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:54:18/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:54:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:21/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:57:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:58:07/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:58:24/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poddał  pod  głosowanie
wniosek Pana Radnego Piotra Piłasiewicza o zdjęcie z porządku obrad podpunktu 5f dotyczącego
projektu  uchwały  w  sprawie  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  oraz  podpunktu  5g
dotyczącego projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla
nauczycieli  za  ich  osiągnięcia  w zakresie  pracy  dydaktycznej,  wychowawczej  i  opiekuńczej,
ze względu na to, że nie upłynął jeszcze termin, jaki związki zawodowe mają na zaopiniowanie
ww. projektów uchwał /2:58:27/.

Wyniki głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki     imienne:  
ZA (17) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,
Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńsk,  Józef
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki



22

PRZECIW (1) 
Wojciech Szymon Krzywiński

BRAK GŁOSU (1)
Jerzy Dobrowolski

NIEOBECNI (2) 
Adam Cilulko, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  wniosek
Pana Radnego Piotra Piłasiewicza został przyjęty. Z porządku obrad został zdjęty podpunkt 5f
dotyczący projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz podpunkt 5g
dotyczący  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  kryteriów i  trybu  przyznawania  nagród  dla
nauczycieli  za ich osiągnięcia w zakresie  pracy dydaktycznej,  wychowawczej  i  opiekuńczej  /
2:58:57/.

Ad.pkt 5g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej
na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /2:59:43/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi
wniesionej  na działalność Burmistrza Miasta  Augustowa.  Poprosił  Pana Piotra  Piłasiewicza –
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zreferowanie obrad Komisji /2:59:43/.

Pan  Piotr  Piłasiewicz  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej poinformował,  że  projekt
uchwały dotyczy sprawy, która była rozpatrywana w maju. Chodzi o skargę mieszkańca, który
uzyskał  tytuł  do  lokalu  mieszkalnego  po  sprawie  rozwodowej.  Decyzją  sądu  zostało  mu
przyznane prawo do lokalu socjalnego. Takiego lokalu nie uzyskał. Komisja Rewizyjna i Rada
Miejska  uznały  skargę  za  bezzasadną.  Organ  nadzoru  wydał  rozstrzygnięcie  stwierdzające
nieważność  uchwały  zwracając  uwagę  na  niepodanie  podstawy  prawnej  w  uzasadnieniu,  co
wcześniej  nie  było  praktykowane  i  wymagane.  Z  jednej  strony  świadczy  to  o  zaostrzeniu
pewnych zadań kontrolnych, który wykonuje urząd Pana Wojewody, a z drugiej strony świadczy
to  o  spadku  jakości  usług  prawniczych  świadczonych  przez  nowy zespół  radców prawnych,
ponieważ wcześniej  radcowie  uczestniczyli  w posiedzeniach  Komisji,  udzielali  rad,  wspólnie
były wypracowywane stanowiska. Zwrócił się do Rady Miejskiej o podjęcie uchwały w formie,
która  została  zaproponowana.  Uzasadnienie  przygotowane  przez  Pana  Mecenasa  powinno
zaspokajać dociekliwość urzędu Pana Wojewody /3:00:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:02:06/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:02:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:06:07/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /3:06:11/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:07:32/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:07:36/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /3:07:53/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:07:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:07:56/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:08:16/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /3:09:02/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:09:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:09:07/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:09:08/.

Głos w dyskusji zabrały osoby, ale ich głosy nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /3:09:37/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:09:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:09:40/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:09:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:09:42/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej /3:10:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:12:31/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /3:12:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:13:24/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /3:13:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:16:18/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek o zakończenie
dyskusji i przystąpienie do głosowania /3:16:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie /3:16:50/

Wyniki głosowania:
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski,
Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Jacek  Truszkowski,  
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wojciech Szymon Krzywiński, Józef Świątkowski

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

NIEOBECNI (2)
 Adam Cilulko, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  uchwała
Nr L/498/18  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Burmistrza  Miasta
Augustowa została podjęta /3:17:25/.
Uchwała Nr L/498/18 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu

Ad. pkt 5h
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu poświęconego projektowi  uchwały w sprawie  zmian
budżetu miasta na rok 2018 /3:17:37/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na
rok 2018. Otworzył dyskusję /3:17:37/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:18:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:19:46/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:21:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:21:12/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji  ds. Budżetu przedstawiła opinię
Komisji ds. Budżetu, która  projekt niniejszej uchwały  zaopiniowała negatywnie. Za pozytywną
opinią głosował 1 członek Komisji,  przeciw 2, a 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu /
3:21:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:23:00/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:23:20/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:23:33/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:24:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:25:10/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /3:25:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:25:56/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:25:57/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /3:26:29/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:26:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:26:33/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:26:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:29:29/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /3:29:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:30:26/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:30:31/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /3:32:24/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:32:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:32:54/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński /3:32:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:34:52/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:35:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:37:24/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński /3:37:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:39:01/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:39:21/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:42:42/.
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Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:32:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:43:01/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /3:43:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:44:02/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:44:06/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /3:44:59/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:45:00/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /3:45:03/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:45:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:46:24/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:46:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:47:54/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:47:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:48:27/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:48:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:49:36/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:49:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:50:29/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /3:50:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:51:49/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /3:52:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:53:28/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:53:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:54:50/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /3:55:20/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:56:33/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /3:56:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:56:37/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /3:56:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:58:00/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:58:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:58:19/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:58:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:59:21/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:59:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:00:17/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /4:00:21/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:00:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  ogłosił przerwę w obradach
sesji /4:00:45/.

Przerwa /4:01:04 – 4:29:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie /
4:29:02/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:29:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:30:13/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:30:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:30:25/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił autopoprawkę do projektu uchwały /
4:31:47/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poddał  pod  głosowanie
projekt uchwały wraz z autopoprawką /4:36:14/.

Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski,
Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  
Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas

NIEOBECNI (2)
Adam Cilulko, Paweł Kotwica

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  uchwała
Nr L/499/18 w sprawie w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018 została podjęta /4:37:12/.
/Uchwała Nr L/499/18 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt 5i 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w sprawie  odwołania  Skarbnika  Miasta  /
4:37:20/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  odwołania  Skarbnika
Miasta. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciały zabrać głos w powyższej sprawie. Poprosić
Burmistrza Miasta o uzasadnienie wniosku /4:37:20/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:38:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:38:47/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:39:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:41:03/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:41:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:42:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:42:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:43:57/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:44:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:44:29/.
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Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:44:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:45:20/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad /
4:45:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:46:06/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:46:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:47:02/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:47:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:56:05/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki wycofał swój wniosek /4:56:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie /4:56:27/.

Wyniki głosowania:
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
PRZECIW (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski,
Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

NIEOBECNI (2)
Adam Cilulko, Paweł Kotwica 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że  przy  braku
głosów za,  18  głosach  przeciwnych  i  przy  braku  głosów  wstrzymujących  się  Rada  Miejska
odrzuciła wniosek o odwołanie Skarbnika Miasta i nie podjęła uchwały w powyższej sprawie /
4:57:00/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:57:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:57:34/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /4:57:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:58:22/.
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Ad.pkt 5j 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
Augustowa na lata 2018-2031.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu poświęconego projektowi  uchwały w sprawie  zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /4:58:44/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /4:58:44/.

Pan  Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta zgłosił  wniosek  o  zdjęcie  projektu  uchwały
z porządku obrad /4:59:01/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poddał  wniosek  pod
głosowanie/4:59:08/.

Wyniki głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski,
Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Adam Cilulko, Paweł Kotwica

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że przy 19 głosach
za,  braku głosów przeciwnych oraz wstrzymujących się Rada Miejska zdjęła projekt uchwały
z porządku obrad /5:00:07/.

Ad. pkt 6 
Analiza projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.
/Czas rozpoczęcia  analizy projektu regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków /
5:00:16/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /5:00:16/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:01:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:01:25/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:01:27/.



31

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /5:01:32/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:01:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:01:40/.

Ad. pkt 7
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego odpowiedziom na interpelacje i zapytania
/5:01:40/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  punktu  7  porządku  obrad  poświęconego
odpowiedziom na interpelacje i zapytania /5:01:40/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację złożoną przez
Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej.  Poinformował,  że  odpowiedzi  na  interpelacje  będą
udzielane  w  formie  ustnej  pod  warunkiem,  że  sesje  będą  odbywały  się  w  godzinach  pracy
urzędników, a jeżeli nie, to odpowiedzi na interpelacje będzie udzielał drogą pisemną /5:01:55/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:02:18/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:02:22/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:02:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:03:00/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /5:03:05/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:03:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:03:22/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /5:03:34/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:03:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:03:49/.

Ad. pkt 8
Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z 26.06.2018 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad XLIX sesji
Rady Miejskiej z 26.06.2018 r. /5:03:51/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi  obecnie do rozpatrzenia punktu 8 porządku obrad,  który dotyczy przyjęcia
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protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z 26.06.2018 r. Zapytał, czy są pytania, wątpliwości
do  tego  protokołu.  Głosów w dyskusji  nie  było  i  Pan  Przewodniczący  poddał  protokół  pod
głosowanie /5:03:51/.

Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Jerzy  Dobrowolski,  
Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz,
Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Dobkowski, Artur Kleczkowski, Bogdan Wierzbicki 

NIEOBECNI (2)
Adam Cilulko, Paweł Kotwica 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został
przyjęty /5:04:44/.

Ad. pkt 9 
Zapytania i wolne wnioski.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  zapytaniom  i  wolnym  wnioskom  /
5:04:54/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do rozpatrzenia punktu 9 porządku obrad poświęconego zapytaniom
i wolnym  wnioskom.  Przedstawił  korespondencję,  która  wpłynęła  do  Rady  Miejskiej.
Poinformował,  że  Rada  Rodziców  Przedszkola  Nr  3  z  Oddziałami  Integracyjnymi  na
ul. Tytoniowej skierowała do Burmistrza Miasta i do wiadomości Rady Miejskiej Rady pismo
w sprawie konkursu na stanowisko Dyrektora Przedszkola Nr 3. Udzielił głosu przedstawicielom
Rady Rodziców /5:04:54/.

W dyskusji zabrali głos:
Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:07:53/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:10:29/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:11:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:11:42/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:12:14/.

Głos w dyskusji zabrał Radca Prawny, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu  /5:14:01/.
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Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:14:02/.

Głos w dyskusji zabrały przedstawicielki Rady Rodziców Przedszkola Nr 3, ale ich wypowiedzi
nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego mikrofonu /5:15:45/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:15:46/.

Głos w dyskusji zabrały przedstawicielki Rady Rodziców Przedszkola Nr 3, ale ich wypowiedzi
nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego mikrofonu /5:17:16/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:17:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:18:30/.

Głos w dyskusji zabrał Radca Prawny, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /5:19:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:19:50/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:19:52/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /5:20:09/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:20:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:20:18/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:20:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:21:23/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:21:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:23:24/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:23:57/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:25:05/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:26:07/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:26:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:27:04/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:27:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:28:01/.
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Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:28:32/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /5:29:12/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:29:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:29:14/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /5:29:17/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:29:41/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:29:52/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:29:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:29:58/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:29:59/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /5:30:01/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:30:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:30:07/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:30:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:30:20/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:30:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:30:28/.

Pan Radny Adam Wysocki /5:30:31/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:30:57/.

Pan Radny Adam Wysocki /5:31:08/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:31:12/.

Pan Radny Adam Wysocki /5:31:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:31:51/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:31:56/.
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Pan Radny Adam Wysocki /5:32:17/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:32:23/.

Pan Radny Adam Wysocki /5:32:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:32:35/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:32:49/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /5:33:01/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:33:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:33:50/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:35:09/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:35:23/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:35:24/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:35:27/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:35:28/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:35:30/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:35:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:37:14/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:37:38/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /5:37:57/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:38:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:38:42/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:38:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:39:06/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /5:39:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:39:27/.
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Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:39:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:42:04/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:42:10/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:42:20/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:42:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:42:42/.

Przedstawicielki Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:42:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:43:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:43:15/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:43:16/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:43:18/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:43:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:43:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:45:28/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:45:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:45:31/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:46:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:46:35/.

Pan Dariusz Szkilądź - Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:47:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:48:09/.

Pan Dariusz Szkilądź - Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:48:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:48:11/.

Pan Dariusz Szkilądź - Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:48:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:48:54/.

Pan Radny Artur Kleczkowski /5:49:16/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:49:35/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:49:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:50:06/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:50:12/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:50:41/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:50:41/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:50:44/.

Przedstawicielka Rady Rodziców Przedszkola Nr 3 /5:50:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:51:35/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:53:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:53:54/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:53:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:54:03/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:54:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:55:34/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /5:55:40/.

Głos  w  dyskusji  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  w  powodu
wyłączonego mikrofonu /5:56:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:57:02/.

Ad. pkt 10 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /5:57:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku
obrad zamknął obrady L sesji Rady Miejskiej w Augustowie /5:57:19/.

           Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie
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     Filip Jerzy Chodkiewicz

Przygotował(a): Beata Filipow
________________________________________
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


